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Nr 4 -1999

Protokoll fort vid gronsyxan Samfällighets-
förenings styrelsemote 1 ggg-09-01 .

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Mats Pettersson

samt suppleanterna: Bo Larsson
Anders Hällqvist

s 1.
Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade'mötet 

öppnat.

s2.- Föregående mötes protokoll nr. 2-99 och 3-99 godkändes. Dessa har även an-

s3.
slagits i miljöbodarna.

- Ordf. Magnus Månson berättade att man har fått till förslag att istället för de lönnar
som sågats ner vid garageinfarten på gården KantyxgatarVBä-rnstensgatan, skulle det
passa bättre att plantera rönnar. Dessa har ett mer bägränsat och intä tiXa;'aggresivt"
rotsystem. Styrelsen accepterade detta.

s4.- Kassör Erik Wredling meddelade att vi huvudsakligen pga av en högre värmeför-
brukning under vintern, ligger ca. 26000 kr över OuOgeten. Beslutades Jock ingen
förändring av kvartalsavgiftena som tigger kvar på g5oO:- resp. 3460:- för reiterande
kvartal under året.

s6.

Mötets öpp-
nande

Föreg. mötes-
protokoll

Rapporter

Ekonomin

Mitiö-- Mats Petteisscn informerade att de ,irt"S,l"rf"rbetena nu är utförda och besik- bodarna
tig_ade av arbetsgruppen. Faktuia på det arbetet har ännu ej inkommit.
- DÖrrstängningsanordningarna är underdimensionerade oc-h entreprenören har fått
i uppdrag att lösa problemet.
- Lamporna i utebelysningarna ovanför resp. miljöbodsdörr går ofta sönder. Nya mer
stöttåliga glödlampor kommer att sättas i.
- Mötet diskuterade frågeställningen kring rengörning av fraktions-kärlen. Tanken har
inte varit att resp. miljöbodsansvarig sXali benöva stå för denna rengöring. Vi kommer
därför på fÖrsÖk att beställa utbyte av alla kompostbehållare vilka blir meit nedktaddade
och illaluktande-'l samband med frågan om rengöring diskuterades hur vi på smidigaste
sätt kan få ut vatten till bodarna. Husägarna till gavelhusen Bronsnålsgatan 1 och
Brg.nslursgatqn 2 kommer att tillfrågas om föreningen kan.få ta vatten-från deras
tappställen på husgavlarna. Två slangar/hållare tOi Oetta skall inköpas av styrelsen,
och hängas upp på lämplig plats i miljöbodarna.
- Pä fdrekorhmen anledning vill styrel-sen trycka på att tidningspapper och liknande slängs
i de härför avsedda containrarna vid Bronsy]gatans tuå vanCpianer, och inte i kartong--behållarna! Alla grovsopor skall forslas tillÄterbruken. Se vidare hårför speciella instruk-
tioner i miljöbodarna.

Pdtei Flagltind ?apporterade att efter
under senvintern, synes tidigare probrem
och inga nya rapporter har inkommit.

S 7. Husfärg-- Peter rapporterade vidare om att en uppställning över avstämda färg- sättnin!
nyanser kommer att sändas ut tillvar och en för insättning i huspärm"nl I ull" f"ll
utom ett rör det sig för fasaderna om olje-täcklasyr som måste brytas till den
korrekta kulören. Väl att notera är också att många färgtillverkare 
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under den senste tiden, varför gamla "färg-brytningai' inte längre är adekvata.

s8.
- Peter rapporterade att en offert har inkommit från Teknik och ldrott för snöröjning
av våra fyra garageplaner/gästparkeringar i samband med röjning av gårdsgatorna.
Kostnaden ligger på knappt 2000 kr per "utryckning", dvs. ungefärligen samma nivå
som tidigare (per utryckning). Dock med tillägget att man kommer att snöröja efter
kl. 8 på morgnarna för att ge dem som står med bilen ute, chans att ta den tilljobbet
alt. att flytta bort den före rojning.
Peter fick i uppdrag att göra en upphandling från Teknik och ldrott.

ss.
- Magnus informerad att det planerade första mötet, för att diskutera en effektivi-
sering av värmesystemet tillsammans med Alexanderssons Rör och företrädare
för Västerås Energi & Vatten, blivit uppskjutet.

s 10.
- På stämman beslöts att styrelsen får till uppgift att verifiera att Bo Sahlström

.kvarstår som ledamot av valberedningen, alt. Om så icke är fallet tillse att någon
annan träder i hans ställe. Erik Wredling fick i uppdrag att kontrollera med Bo Sahlström.

S 11. övrigt
- Erik föreslog att föreningen köper in en kopiator istället för att leja bort kopieringen.
Frågan bordlades dock då styrelsen inte såg någon stor ekonomisk fördel av att äga
och serva en kopiator.
- Erik föreslog att förenigen inskaffar en arbetsplattform av alumium för att an-
vändas av medlemmarna vid renoveringsarbeten. Styrelsen ansåg att detta kunde
ligga i medlemmarnas intresse och gav Erik i uppdrag att arrangera inköpet.
- Beslutades att styrelsen engagerar lämplig entreprenör att beskära lönnarna som
står vid garageinfarterna utmed Bronsyxgatan. Detta gäller dock inte de träd som av
olika orsaker ej skall beskäras.
- Peter ställde frågan var gränssnittet går vad gäller ansvaret mellan husägaren och el-
nätsföretaget (Västerås Energi & Vatten), då en granne haft problem med brytaren i

el-skåpet. Fastställdes att gränsen går vid bottenplattan för huvudsäkringarna i resp.
fastighets el-skåp.
- Magnus har fått önskemål att stöta på kommunen om att anlägga en boule-
bana på gräsmattan söder om Bronsdolgsg/Kultyxgatan. Det fastställdes att detta inte
är någon styrelsefråga och att det inte får ha någon ekonomisk påverkan på förenigen.
Dock är det fritt fram för Magnus att kontakta Teknink och ldrott i ärendet.

s 12.
Nästa möte bestämdes preliminärt till den 24 novemk*

Ordförande Magnus
slutat.

Västerås 99-09-01

s 13.
Månson tackade för visat intresse och förklarade motet av-
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Magnus


